
Danske Slægtsforskere Slagelse-Sorø afd.

Møde nr. 2024.01

Dato og tid: 15-01-2024  kl. 19.00 på Slagelse Bibliotek, lokale 2.

Fremmødte: Jette Bagge, Ole Kaus-Jensen, Torben Sønderup Nielsen, Maja Zenia 
Christensen, Niels Erik Strandholm, Kurt Birksing og Susanne Haar Sandholdt

Afbud fra  Peter Bjørn Thomsen og Maiken Esmann

   
Dagsorden:

1. Velkomst og valg af mødeleder
 

Maja bød velkommen til bestyrelsesmødet og Kurt blev valgt som mødeleder

2. Godkendelse af referat fra sidste møde og underskrivelse af dette

    Referatet blev godkendt og underskrevet

3. Godkendelsen af dagsorden  

    Dagsorden blev godkendt

4. Orientering siden sidste bestyrelsesmøde

Formand: Maja fortalte, at vi har fået 1 nyt medlem fra Korsør og 1 udmeldelse fra 
Skelskør, vi er nu 173 medlemmer, 22 familier og 151 personer. På Facebook har vi 178 
følgere. 

Ole: Jeg stopper som sekretær efter generalforsamlingen.

Torben: Jeg har købt 3 Trap Danmark 6 bøger, fra bl.a. Guldborgsund, Lolland, m.v. hos
Gucca.dk, hvor de var på tilbud

5.  Økonomi

Stadigvæk ingen problemer med økonomien indtil nu. I perioden 01-01-2023 – 31-12-2023.
Indtægter kr. 20.885,08, udgifter kr. -30.573,30, resultat kr. -9.688,22 og beholdning 
kr. 49.731,24

6.  Generalforsamling 2024

      Maja uddelte beretning, regnskab og budget for 2024. Christoph Klinger fra Slagelse
      lokalarkiv holder foredrag  efter generalforsamlingen.



  7.  Messen 2/6 2024

      Maja fortalte, at vi manglede tilsagn fra Jørgen, Family Search og Gørlev arkiv. Niels Erik
      foreslog, at vi fik Steen Andresen fra Skelskør til at åbne messen, da vi nok ikke kunne få
      borgmesteren til det.
 
      
8.  Efterårets program 2024

     Vi blev enige om, at komme med foreslag til efterårets foredrag til næste bestyrelse møde.
     Maja kom med et forslag: Fæstebonden og Slægtsforskeren med Ulrik Alster Klug. 
     Niels Erik ville booke lokaler til formiddagscafeer i efteråret.
        

9.  Eventuelt

     Maja skal undersøge, om vi kan komme på Mediestream igennem hovedforeningen. Der
     blev også diskuteret om vi skulle ændre tidspunktet for vores bestyrelsesmøder, men det var
     ikke rigtigt muligt.
     
     

     Næste bestyrelsesmøde torsdag d.  22. februar 2024


